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AIKA 06.02.2018 klo 14:07 - 15:09 
 
PAIKKA Virkistysuimala Neidonkeidas, kokoushuone 

 

 
OSALLISTUJAT 
 
LÄSNÄ Pajuoja  Matti puheenjohtaja  
 Lindholm Jouko jäsen  
 Mäenpää  Teija jäsen  
 Saarinen Markku jäsen  
 Partanen Henri varajäsen, 

virkamiesedustaja 
Sara Rautiaisen varajäsen, 
saapui § 4 käsittelyn 
aikana klo 14.52 

 Vienonen Jukka toimitusjohtaja  
 Repola Johanna  sihteeri  
 
POISSA Rautiainen Sara virkamiesedustaja  
 
MUUT LÄSNÄOLIJAT Eitsi Eeva  asiantuntija suunnittelija, FCG 
 Nyman Ilkka  asiantuntija projektipäällikkö 
 

 
KÄSITELLYT ASIAT §:t 1 - 4  
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   Teija Mäenpää  Markku Saarinen 
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Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

LLHOY § 1  
 
Esitys Kokous todetaan laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
Päätös Hyväksyttiin. 
---------------------------------------  
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Pöytäkirjan tarkastajat 

 

LLHOY § 2  
 
Esitys Tämän kokouksen pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan Teija Mäenpää ja Sara 

Rautiainen. 
 
Päätös Tämän kokouksen pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Teija Mäenpää ja Sara 

Rautiaisen poissa ollessa Markku Saarinen. 
---------------------------------------  
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Korjaustapasuunnitelman hankinta 

 
LLHOY § 3 Osa Tennarin kiinteistön Kuvataidekoulun henkilöstöstä ja Lohjan 

Liikuntakeskus Oy:n asiakaspalvelijoista ovat kokeneet oireita, joiden he  
epäilevät olevan sisäilmaperäisiä.  Lohjan Liikuntahallit Oy:n 
toimitusjohtaja yhdessä Lohjan kaupungin projektipäällikkö Ilkka Nymanin 
kanssa palaveerasivat asiasta Kuvataidekoulun henkilöstön kanssa 
19.1.2018. Palaverissa sovittiin terveystarkastajan kutsumisesta paikalle. 
Terveystarkastaja Päivi Kohonen tarkisti Kuvataidekoulun tilat ja 
asiakaspalvelijoiden työtilat 22.1.2018. Paikalla olivat Kohosen lisäksi 
Lohjan Liikuntahallit Oy:n toimitusjohtaja Jukka Vienonen, projektipäällikkö 
Ilkka Nyman ja Kuvataidekoulun rehtori Marketta Urpo-Koskinen. 
Jatkotoimenpiteiksi sovittiin, että Kuvataidekoulun ja asiakaspalvelijoiden 
työtilojen osalta laaditaan korjaustapasuunnitelma, jolla turvataan tilojen 
turvallinen käyttö tulevaisuudessa. Korjaustapasuunnitelman 
kustannusarvio on 3 000 € ja se on järkevintä tilata kosteus- ja 
rakennetutkimukset tehneeltä FCG Suunnittelu ja tekniikka Oy:ltä. 
Projektipäällikkö Ilkka Nyman kertoo tilojen nykytilanteesta ja 
korjaustapasuunnitelmasta kokouksen yhteydessä.   
 

Esitys  
Tj. Hallitus päättää tilata korjaustapasuunnitelman FCG:ltä ja varata siihen     

3 000 €:n määrärahan. 
 
 Lisäksi hallitus valtuuttaa Jukka Vienosen ja Ilkka Nymanin vuokraamaan 

tarvittavan määrän (7-8 kpl) ilmanpuhdistimia, joita käytetään tarpeen 
häviämiseen asti, kuukausikustannuksen ollessa noin 2 500€.  

 
Päätös Hyväksyttiin. 
----------------------------------- 
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Tennarin hankesuunnitelman esittely 

 
LLHOY § 4 FCG:n suunnittelija Eeva Eitsi esittelee Tennarin liikuntapuiston 

hankesuunnitelmavaihtoehtoja (liitteenä). 
 

Esitys  
Tj. Hallitus merkitsee kommentteineen tietoon saatetuksi. 
 
 Hallitus korosti hankesuunnnitelmavaihtoehtojen osalta sitä, että 

hankkeessa on kyse perusparannustoimenpiteistä ja Rantakentän alueen 
palveluiden siirtämisestä pois ranta-alueelta. Uusia liikuntafasiliteettejä pl. 
Laurentius -koulun liikunnan opetuksen tarpeet, ei juurikaan luoda. Hallitus 
korostaa myös, että koko alueesta tulisi käyttää termiä "Tennarin 
liikuntapuisto" ja termi Taimiston liikuntapuisto tulisi unohtaa. 

 
Päätös Hyväksyttiin. 
----------------------------------- 
 
 


